



JABATAN PERKHIDMATAN VETERINAR, SABAH
KENYATAAN SEBUTHARGA BEKALAN/PERKHIDMATAN

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor tempatan yang berdaftar dengan Pusat Pendaftaran Kontraktor Sabah (PUKONSA) seperti dibawah yang pendaftarannya masih berkuatkuasa bagi menjalankan bekalan/perkhidmatan seperti berikut:

Butiran-Butiran Tawaran	Kelayakan	Lokasi & Tarikh Penjualan Dokumen	Harga Dokumen	Tempat Penghantaran, Tarikh & Waktu Tutup Tawaran
DVS-05/2021(RECALL) Membekal dan Menghantar-Serah Mobil PCR Mini	PUKONSA dalam Kod Bidang 100200	Ibu Pejabat Jabatan Perkhidmatan Veterinar Sabah Kota Kinabalu 24/05/2021 hingga 02/06/2021	RM20.00 Senaskah (bayaran boleh dibuat secara Tunai.)	Ibu Pejabat Jabatan Perkhidmatan Veterinar Sabah Kota Kinabalu Tarikh: 03/06/2021 Masa: 10.00 pagi

Dokumen akan dipamerkan dan dijual pada masa seperti berikut:

<u>HARI</u>	<u>MASA</u>
• Isnin hingga Khamis	8.00 pagi hingga 12.00 tengahari
• Jumaat -	8.00 pagi hingga 11.00 pagi

Dokumen Sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada wakil-wakil penyebutharga yang sah sahaja. **Wakil-wakil pembekal wajib membawa Sijil Pendaftaran ASAL PUKONSA** serta satu salinan hendaklah diserahkan kepada pegawai yang mengendalikan sebutharga ini untuk tujuan pembelian naskah dokumen.

Dokumen sebutharga yang telah dilengkapkan mestilah dimasukkan dalam sampul surat yang **BERLAKRI (RED SEALING WAX)** dan hendaklah dimasukkan ke dalam **Peti Tawaran** seperti dalam alamat di dalam jadual sebelum atau pada 03 Jun 2021 selewat-lewatnya jam 10.00 pagi. Dokumen yang dihantar selepas masa yang ditetapkan tidak akan dilayan. Sampul surat dokumen sebutharga hendaklah ditanda pada bahagian atas dengan Nombor Siri Sebutharga Dan dialamatkan atau dihantar ke alamat seperti di dalam jadual di atas.

Segala surat-menyurat dan pertanyaan yang berkaitan dengan sebutharga ini hendaklah Dikemukakan kepada:

Pengarah
Ibu Pejabat
Jabatan Perkhidmatan Veterinar Sabah,
Aras 3, Blok B, Wisma Pertanian Sabah,
Jalan Tasik Luyang (OFF Jalan Maktab Gaya)
88999 Kota Kinabalu, Sabah.

